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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2021. november 2-án 14:00 órakor a MEE központi irodájában 

és Teams-en megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Markovics Zsolt, 

Dr. Székely Csaba, Dr. Vokony István,  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 

meghívottak közül jelen voltak: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy 

Gábor, Kovács László, Rejtő János, Orlay Imre, Táczi István, Tóth József, Rubint Dezső, 

Dési Albert tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint Tilesch Péter, Kovács András 

Zoltán, Beckert Péter állandó meghívott továbbá Schwarcz Barbara asszisztens 

 

Gelencsér Lajos megnyitotta az ülést, köszöntötte a jelenlévő tagokat és jelezte, hogy 

többen közölték, hogy hosszabb-rövidebb ideig egyéb halaszthatatlan elfoglaltság miatt 

távol lesznek, így az előzetesen meghirdetett napirendi pontok tárgyalásának sorrendjét 

úgy változtatja meg, hogy a határozathozatalt igénylőket későbbre teszi át.  

 

Első napirendi pontként Veisz Imre helyzetjelentést adott a 2021. évi még hátralevő 

egyesületi rendezvények helyzetéről: 

• az elnökségi üléssel egyidőben kiváló résztvevői létszámmal zajlik az Infoshow 

győri állomása, még egy állomás lesz december 7-én Budapesten; 

• a „Mi a pálya?” fesztivál budapesti, debreceni, szegedi és miskolci állomása 

rendben lezajlott bízunk benne, hogy a pécsi és a győri rendezvény is így fog; 

• a VIF előkészületei rendben vannak, a járványügyi adatok romlása miatt 

mindenkit kérni fogunk a maszk használatára; 

• az OET novemberi megtartásáról külön napirendi pontban fog az Elnökség 

tárgyalni. 

 

Második napirendi pontként Veisz Imre tájékoztatást adott a Vándorgyűlés pozitív 

sajtómegjelenéséről és az elkészült kisfilmről. Javasolta, hogy a kisfilmet az elnökség 
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tagjai mindenképpen nézzék majd meg. Itt érhető el: 

https://www.youtube.com/watch?v=L5jisZB8Y7k&t=7s 

  

Harmadik napirendi pontként Táczi István a MAIT elnöke számolt be a MAIT elmúlt 

időszaki tevékenységéről és jövendőbeli terveiről. Az elnökség több tagja rendkívül 

elismerően szólt az ifjúsági szervezetünk tevékenységéről, az iroda is külön 

megköszönte mind a rendezvények szervezésében, mind a digitális fejlesztésben végzett 

kiváló munkájukat. Táczi István felajánlotta, hogy a MAIT megpróbál segíteni az utóbbi 

időben minimális tevékenységet folytató szervezeteink aktivizálásában (pl. Ajka, 

Tatabánya), továbbá egy új rövid egyesületi tevékenységet bemutató anyag  

összeállításában. 

 

Negyedik napirendi pontként Arató Csaba számolt be a MEE Szabványosítási 

Bizottsága elmúlt időszak béli tevékenységéről és terveiről. Tevékenységük igen 

széleskörű: 

• műszaki tartalmú szakmai jogszabályok, valamint a villamos szabványok 

kiadásának előkészítésében való részvétel, ennek szaktanácsokkal való segítése, 

• a már megjelent, illetve közzétett szakmai jogszabályok, a villamos szabványok 

ismertetése, magyarázata, ezáltal a helyes gyakorlati alkalmazás elősegítése, 

• szakmai, műszaki újdonságok, érdekességek ismertetése, bemutatása, 

• régi oktatási anyagok felújításában és újak készítése, 

• ELEKTROTECHNIKA c. lap szerkesztése, a „Szabványosítás” és a „Szakmai 

előírások” rovatok gazdájaként. 

 

Ötödik napirendi pontként Kovács László MEE VET elnök tartott tájékoztatást a 

regisztrált villanyszerelő képzés jogszabályi előírásoknak történő megfeleltetéséről 2022. 

január 1-től. Miután a kapcsolódó írásos anyagot az Elnökség előzetesen nem kapta meg 

és nem volt lehetősége azt előzetesen tanulmányoznia, ezért a kapcsolatos 

határozathozatalt az Elnökség a december 7-i elnökségi ülésre halasztotta. 

 

Dési Albert felvetette, hogy a 2022. tavaszi Construmán (2022. április 6-10.) a MEE a 

korábbi évekhez hasonlóan vegyen részt három villamos témájú előadással. Legyen 

https://www.youtube.com/watch?v=L5jisZB8Y7k&t=7s
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esetleg MEE stand is az egyesület népszerűsítése érdekében. Az Elnökség kéri, hogy a 

szakmailag legközelebb álló Épületvillamossági és Biztonsági Szakosztály készítsen egy 

kapcsolatos előterjesztést a december 7-i elnökségi ülésre. 

 

Hatodik napirendi pontként Hatvani György ismertette az Elektrotechnika folyóirat 

Szerkesztő Bizottsága értékelését a 2021-es lapszámokról. A kifejezetten pozitív 

beszámoló mellett felhívta a figyelmet az online tartalomkereső rendszer fejlesztésének 

szükségességéről és arról, hogy az ábrákat olvashatóbb (nagyobb) méretben célszerű a 

jövőben a lapban megjeleníteni. 

• 33/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (5 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak egyhangú 

döntésével elfogadta az Elektrotechnika folyóirat Szerkesztő Bizottsága 

értékelését a 2021-es lapszámokról. 

Az Elnökség áttekintette továbbá az Elektrotechnika jövő évi lapszámainak 

szerkesztéséért felelős szervezeti egységeket, a vállalások a mellékletben láthatók. 

 

Hetedik napirendi pontként Székely Csaba ismertette a MEE SzMSz 5. sz. 

mellékletének a Magyar Elektrotechnikai Egyesület Díjszabályzatának a 30/2021. és 

31/2021. számú elnökségi határozat alapján elkészített módosítását. 

• 34/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (5 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak egyhangú 

döntésével elfogadta a módosított Díjszabályzatot. 

 

Nyolcadik napirendi pontként Danyek Miklós beszámolt az EISz 2021-es 

tevékenységéről és felvázolta a jövőbeni terveiket. Gelencsér Lajossal kiemelték a 2021. 

évi Szakmai kerekasztalbeszélgetések és a Villamos technológiák Fóruma 

szimpóziumsorozat kedvező fogadtatását. 

 

Kilencedik napirendi pontként Veisz Imre ismertette a MEE Csepeli Szervezete és a 

VGKBSz közös tanulmányútjához központi támogatás kérését.  

• 35/2021. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (5 fő) igen, a 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 9 igen, 0 nem, 1 fő 
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tartózkodásával jóváhagyta az „Eljárásrend a szervezeti egységek 

rendezvényeinek pályázatos támogatására” szabály alapján a rendezvény 

100.000,- Ft összeggel történő támogatását. 

 

Tizedik napirendi pontként Gelencsér Lajos ismertette azt, hogy a mostani elnökségi 

ülésen dönteni kell a 2021. évi november 19-20-ra tervezett OET fizikai megtartásáról. 

Felvázolta a járványügyi adatok romlása miatt kockázatokat –a pénzügyit nem mellőzve, 

de kiemelve az esetleges megbetegedésekét. Többen érveltek az OET elhalasztása 

mellett a résztvevők egészsége védelmében. 

• 36/2021. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (4 fő) igen, a 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 9 igen, 0 nem, 1 fő 

tartózkodásával jóváhagyta, hogy a 2021.évi OET 2022 márciusában kerüljön 

megrendezésre. 

 

Tizenegyedik napirendi pontként Gelencsér Lajos tájékoztatta az elnökséget arról, 

hogy a következő Küldöttgyűlésig megbízandó Marketing és Kommunikációs Bizottság 

vezetői tisztségére ketten jelentkeztek. A bemutatkozó és terveiket tömören összegző 

anyagokat az elnökség megkapta. Mindkét jelölt mellett hangzottak el érvelések a 

hozzászólásokban. Az Elnökség többségi döntéssel Németh Bálintot bízza meg a 

Marketing és Kommunikációs Bizottság vezetői feladatainak ellátásával a következő 

Küldöttgyűlésig. 

 

Egyebek napirendi pontokban 

• Székely Csaba felhívta a figyelmet a 2022-es küldöttválasztás szervezeti 

tisztújítás és jelölések fontosságára és arra, hogy az iroda készítsen egy 

kapcsolatos ütemtervet. A kapcsolatos feladatokat tartalmazó anyagokat az 

egyesületi online médiafelületeken és az Elektrotechnikában is mielőbb meg kell 

jelentetni. 

• Madarász György tájékoztatást adott arról, hogy „INVERTER” címmel tervez a 

VGKBSz szakmai napot tervezni a többi MEE Szakosztály szoros bevonásával. 

Gelencsér Lajos felvetette, hogy a rendezvényt „Szakmai estként” rendezzük meg. 
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• Gelencsér Lajos tájékoztatást adott arról, hogy beszélt Tóth Judittal, aki az 

Elektrotechnikai Múzeum sanyarú helyzetéről tárgyalt a Magyar Mérnöki Kamara 

elnökével. Wagner Ernő meglátogatta a múzeumot, majd vállalta, hogy felveszi a 

kapcsolatot Vitézy Dáviddal a helyzet javítása ügyében. 

 

Tizenkettedik napirendi pontként Veisz Imre tájékoztatást adott az Elektrotechnikai 

Alapítvány végelszámolási helyzetéről. A végelszámolás már majdnem lezárult, a 

Bíróság döntésére vár. Mindazonáltal a képviseletet eddig ellátó Haddad Richárd 

lemondása miatt egy új képviselőt szükséges megnevezni. Ezt a feladatot eddig a Főtitkár 

látta el. Gelencsér Lajos javasolta Veisz Imrét a képviselettel megbízni. 

• 37/2021. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai 4 fő igen, 1 

tartózkodással, a tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 9 igen, 0 

nem, 0 fő tartózkodásával jóváhagyta, hogy Veisz Imre képviselje a MEE-t az 

Elektrotechnikai Alapítvány végelszámolási eljárásában. 

 

Végezetül Gelencsér Lajos megköszönte a részvételt és lezárta az ülést. 

2021. november 02. 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök 

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár 

   

 


